



Protokoll konstituerande styrelsemöte Humlevägens anläggningssamfällighet



Sammanträde nr 2

Datum och tid: 2013-04-17 kl. 19.00 – 21.30
Plats: H1D, Jonas Ivarsson

Närvarande:	Daniel Nordström	DN	Ordförande
	Fredrik Holm	FH	V. ordförande
	Lars Bergelind	LB	Sekreterare + ekonomi
	Susanna Klemming	SK	Ledamot + utskick
	Martin Hellström	MH	Ledamot + TV-ansvar
	Jonas Ivarsson	JI	Suppleant + kontaktmän
	Ulrika Noborg	UN	Suppleant

Ej närvarande:

§1 Mötets öppnande:
DN öppnade mötet.

§2 Val av justeringsman:
Att justera dagens protokoll valdes JI.

§3 Genomgång av dagordning:
Dagordning enligt mall godkändes.

§4 Genomgång av föregående protokoll:
Protokoll nr 1, 13-03-18 genomgicks och godkändes.

§5 Rapport från områdesansvariga.

- a) Beslutades utöka firmatecknare med 1 person, valdes Fredrik Holm.
- b) DN och LB uppdrogs att ordna möte med Stefan Jinton ang. offertförfrågan tidigare genomförd.
- c) Informerades om Lerum energi:s förfrågan angående övergång till fjärrvärme.
- d) Idéer kring nyttjande av gamla pellets-silon uppdrogs åt DN att framlägga till nästa möte. Förslag från boende frågas via "Humla". Förslag bör vara sådant att flest möjliga bör kunna nyttja detsamma.
- e) Beträffande medlemmar som inte fullgör sin betalningsplikt beslutades att inkassoförfarande skall genomföras efter en påminnelse. Ekonomin fungerar väl, nedskrivning av skuld har genomförts med 200.000.-.



Protokoll konstituerande styrelsemöte Humlevägens anläggningssamfällighet



§6

Övriga frågor:

- a) Garage G3G har påtalat att notering i syn-protokoll bör åtgärdas snarast. Beslutades kontrolleras på städdagarna, 21/4.
- b) Lilleskogen har några gamla ekar som nu lutar betänkligt. Ses över på städdagarna, 21/4. Eftersom ekar inte får fällas utan tillstånd måste, om fällning är nödvändig, sökas.
- c) Beslutades att SK kontakter Oscarshöjd och beställer 3 st björkar inkl. plantering. Offert finns, priset 7.600.-.
- d) SK tar fram och delar ut blankett avseende medverkan på städdagarna samt utdrag ur hemsidan avseende städområden. Lämnas ut till kontaktmännen.
- e) FH kontakter Gräsvägens samfällighets ordf. angående värmemätning och möjlighet till anslutning till de Moloker vi kommer att installera. Även möjlighet att ansöka om P-förbud på Gräsvägen.
- f) Beslutades påbörja beslutet att installera Moloker. För entreprenaden skall Markbehållare AB anlitas (bästa pris och bedömt säkra referenser). LB startar genom kontakt med företaget.
- g) Kalvande kantstöd, upptaget som förfrågan till Stefan Jinton, åtgärd gås igenom. DN och LB träffar Stefan Jinton för fastställande av vad göra.
- h) Åtgärd mellan kantstöd vid parkering Humlevägen och vårt område diskuterades, ev. plattor vid passage, kontrolleras om kommunen planerat något.

§7

Hemsida:

Beslutades att MH skickar över TV kanalplan till Fredrik Danielsson för inläggning på hemsidan. Kanalplanen skall hållas aktuell.

§8

Humla/utskick:

SK sammanställer och lämnar ut "Humla" på vad som skall informeras om.

§9

Nästa möte:

Nästa styrelsemöte beslutades äga rum tisdag den 28/5 kl. 19.00 hos MH, H8C.

§10

Avslutning:

DN avslutade mötet och tackade för kaffe/te med dopp.

Lars Bergelind

Jonas Ivarsson